

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, FEBRUARY 15, 1990

(4)

[Text]

The Sub-committee on Fisheries of the Standing Committee on Forestry and Fisheries met at 9:10 o'clock a.m. this day, in Room 371 West Block, the Chairman, Charles-Eugène Marin, presiding.

Members of the Sub-committee present: Charles Langlois, Charles-Eugène Marin, Fernand Robichaud and Greg Thompson.

Acting Member present: Roger Simmons for Lawrence MacAulay.

Other Member present: George Baker.

In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament: Thomas Curren, Research Officer.

Witnesses: From the Department of Fisheries and Oceans: Victor Rabinovitch, Assistant Deputy Minister (International); Bob Applebaum, Director General, International Directorate, and James Beckett, Director, Fisheries Research Branch.

Pursuant to Standing Order 108(2) and the decision of the Standing Committee on Forestry and Fisheries made on November 23, 1989 the Sub-committee considered the work of study groups on East Coast Fisheries. (See *Minutes of Proceedings and Evidence of the Standing Committee on Forestry and Fisheries dated Thursday, November 23, 1989, Issue No. 12*).

Victor Rabinovitch made a statement and, with Bob Applebaum and James Beckett, answered questions.

At 11:00 o'clock a.m., the Sub-committee adjourned to the call of the Chair.

Stephen Knowles

Clerk of the Sub-committee

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 15 FEVRIER 1990

(4)

[Traduction]

Le Sous-comité des pêches du Comité permanent des forêts et des pêches se réunit aujourd'hui à 9 h 10, dans la pièce 371 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de Charles-Eugène Marin (*président*).

Membres du Sous-comité présents: Charles Langlois, Charles-Eugène Marin, Fernand Robichaud et Greg Thompson.

Membre suppléant présent: Roger Simmons remplace Lawrence MacAulay.

Autre député présent: George Baker.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Thomas Curren, attaché de recherche.

Témoins: Du ministère des Pêches et des Océans: Victor Rabinovitch, sous-ministre adjoint (International); Bob Applebaum, directeur général, Direction générale des affaires internationales; James Beckett, directeur, Direction de la recherche sur les pêches.

En conformité du paragraphe 108(2) et de la décision du Comité permanent des forêts et des pêches prise le 23 novembre 1989, le Sous-comité examine les rapports de différents groupes de travail sur les pêches de la côte Est (voir les *Procès-verbaux et témoignages du Comité permanent des forêts et des pêches en date du jeudi 23 novembre 1989, fascicule n° 12*).

Victor Robinovitch fait un exposé puis, avec Bob Applebaum et James Beckett, répond aux questions.

À 11 heures, le Sous-comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Sous-comité

Stephen Knowles